

Special Announcement

A Matching Gift!

Million Dollar Campaign

The Canadian Institute in Greece is pleased to announce that it has been offered a very generous matching gift from an anonymous donor to be put towards the Institute's Million Dollar Campaign. The donor has agreed that any new donations received after November 1, 2018 will be matched, dollar for dollar, up to a total of \$100,000!

This gift comes at a crucial time for the Institute since we are still far from reaching our goal of \$1 million for the Campaign. Immediately, we need more than \$50,000 to complete minimum renovations and structural improvements before moving into the House purchased last year near the Hilton Hotel, and we need slightly more than \$200,000 to complete all the planned renovations so that the House is entirely finished and fully usable.

The large, historic House at No. 3 Orminiou St. in Athens is waiting to become the proud new home of the Canadian Institute in Greece. The CIG Board along with our supporters and friends have taken a bold step in purchasing the House and creating this wonderful opportunity. The deadline set for the matching gift is March 1st, 2019. Now, with a final push and encouragement from the generosity of our anonymous donor, the end is in sight. Please, let's seize this great chance – CARPE DIEM!

Gifts and pledges can be sent to the CIG Treasurer, Jeff Banks (banks9@uwindsor.ca, home address: 13192 Jasper Place, Tecumseh, ON, N8N 3K4), marked for the Million Dollar Campaign.

Annonce Spéciale

Un don jumelé !

Campagne *Le million de dollars*

L'Institut canadien en Grèce est heureux d'annoncer qu'il a obtenu un don jumelé très généreux d'un donateur anonyme à sa campagne *Le million de dollars de l'Institut*. Le donateur s'engage à égaler au dollar près tous les nouveaux dons reçus après le 1er novembre 2018, jusqu'à concurrence de \$100,000 !

Ce don arrive au bon moment pour l'Institut car nous sommes encore loin de notre objectif de \$1 million. Nous avons un besoin urgent de plus de \$50,000 pour effectuer les rénovations et améliorations indispensables avant d'emménager dans la nouvelle demeure achetée l'an dernier près de l'hôtel Hilton, et il nous faudrait un peu plus de \$200,000 pour mener à bien tous les travaux prévus afin que le bâtiment soit entièrement fini et habitable.

La grande demeure patrimoniale située au 3, rue Orminiou à Athènes, sera le nouveau et superbe foyer de l'Institut canadien en Grèce. Le conseil d'administration de l'ICG, ainsi que nos partisans et amis, ont pris la décision audacieuse d'acheter cette maison et nous offrent ainsi une merveilleuse opportunité. La date limite pour le don jumelé est le 1er mars 2019. Aujourd'hui, avec un dernier effort et les encouragements généreux de notre donateur anonyme, le but est presque atteint. Ne laissons pas passer cette belle occasion - CARPE DIEM!

Les dons et promesses de dons peuvent être envoyés au trésorier du CIG, Jeff Banks (banks9@uwindsor.ca, adresse du domicile: 13192 Jasper Place, Tecumseh, ON, N8N 3K4), avec la mention *Campagne Le million de dollars*.